
 

Program jednání 

Rady pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice 
9. prosince 2024 od 12:30,  

víceúčelový objekt TITAN – studentská část, Stavařov 83 

 
Přítomni:  
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D., doc. Ing. František Dušek, CSc., prof. MUDr. Josef Fusek, DrSc., 
doc. Mgr. Filip Grygar, Ph.D., doc. Ing. Michaela Kotková Stříteská, Ph.D., prof. PhDr. Milena Lenderová, 
CSc., prof. Ing. Tatiana Molková, Ph.D., doc. Mgr. Pavel Panoch, Ph.D., prof. Ing. Radovan Soušek, Ph.D., 
prof. Ing. Petra Šulcová, Ph.D., Ing. Petr Bělina, Ph.D., Ing. Tomáš Fišera, Bc. Jana Horáková 
Hosté:  
prof. Ing. Petr Hájek, Ph.D., Ing. Pavla Lejsková, Ph.D., prof. Ing. Dr. Petr Mošner, Ing. Simona Munzarová, 
Ph.D., prof. Ing. Jan Stejskal, Ph.D. 
 

Program: 
 

1. Zahájení. 

2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 

a) DSP Systémové inženýrství a informatika (FES)  
b) DSP System Engineering and Informatics (FES) 
c) BSP Ekonomika a management podniků chemického průmyslu (FChT)  
d) DSP Konzervační vědy v péči o hmotné kulturní dědictví (FR)  

3. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty 
filozofické. 

4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
filozofické. 

5. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní. 

6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
elektrotechniky a informatiky. 

7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 
chemicko-technologické. 

8. Doplnění oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů 
Fakulty restaurování.  

9. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Dopravní fakulty 
Jana Pernera.  

10. Hodnocení kvality studijních programů.  

11. Návrh na členství v odborné technické komisi RVH UPCE. 



12. Příprava Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi 
souvisejících činností UPCE za rok 2024.  

13. Různé. 

14. Závěr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1. Zahájení. 
Místopředsedkyně Rady pro vnitřní hodnocení (dále jen „RVH“), prof. Molková, přivítala na jednání 
přítomné členy RVH. Na úvod omluvila pozdější příchod prof. Čapka a prof. Fuska. Seznámila přítomné 
s programem jednání. Nikdo nepožádal o doplnění navrženého programu.  
Prof. Molková nechala hlasovat o jeho znění.  
Hlasování: 9 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh programu byl přijat. 
Jednání RVH bylo zahájeno. 

K jednání se připojil doc. Panoch 
 

2. Vnitřní hodnocení kvality uskutečňování studijních programů UPCE. 
Prof. Molková seznámila členy RVH s plánovaným dokončením projednávání závěrů hodnocení studijních 
programů (dále jen „SP“) za druhé pololetí roku 2024.  
 

a) doktorský studijní program Systémové inženýrství a informatika (FES/2017/12/1) 
b) doktorský studijní program System Engineering and Informatics (FES/2017/13/1) 

Prof. Molková přizvala k jednání děkana Fakulty ekonomicko-správní, prof. Stejskala a garanta specializace 
Informatika ve veřejné správě, prof. Hájka. 
Bylo vysvětleno, že se jedná o SP ve spolupráci s Univerzitou Hradec Králové a s Technickou univerzitou 
v Liberci. Garantem celého SP je doc. Bureš z Univerzity Hradec Králové. Prof. Hájek studijní program 
členům RVH krátce představil. Mezi slabší stránky programu zařadil nízký počet uchazečů, studentů, 
absolventů.  
Prof. Šulcová, předsedkyně technické odborné komise, představila průběh hodnocení obou SP v rámci 
odborné komise včetně závěrů a doporučení k dalšímu vývoji SP. 
Následně proběhla diskuse, do které se zapojili prof. Molková, doc. Dušek, prof. Soušek, prof. Stejskal 
a doc. Hájek. Diskuse se zaměřila na spolupráci tří vysokých škol v rámci tohoto SP, oborovou radu, 
poplatku za studium v cizím jazyce, koncepci dalšího vývoje SP, hranici počtu doktorandů po novele 
zákona, kritéria pro uchazeče k přijetí do studia.  

K jednání se připojil prof. Fusek 
 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu 
doktorského studijního programu Systémové inženýrství a informatika Fakulty ekonomicko-
správní, č. FES/2017/12/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu System Engineering and Informatics, 
č. FES/2017/13/1. 
Hlasování: 10 pro, 0 proti, 1 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

c) bakalářský studijní program Ekonomika a management podniků chemického průmyslu   
Prof. Molková přivítala proděkana pro pedagogiku Fakulty chemicko-technologické, prof. Mošnera, 
garantku bakalářského SP Ekonomika a management podniků chemického průmyslu, dr. Munzarovou 
a zpravodajku technické odborné komise dr. Lejskovou. Dr. Munzarová krátce představila přítomným 
členům SP, který garantuje. Uvedla, že u tohoto studijního programu v budoucnu fakulta neplánuje 



požádat o prodloužení akreditace, vzhledem k tomu, že jej nahradil SP Management udržitelnosti 
podniků, který je pro uchazeče přitažlivější.  
Dr. Lejsková přednesla stanovisko zpravodaje, ve kterém byla kladně hodnocena nulová nezaměstnanost 
absolventů, dokončování studia ve standardní době studia, publikační činnost garantky SP. Mezi slabší 
stránky byl řazen klesající zájem uchazečů o SP a slabá zahraniční mobilita studentů. 
Následně proběhla diskuse, do které se zapojili prof. Molková, doc. Kotková Stříteská, prof. Fusek, 
prof. Mošner a dr. Munzarová. Během diskuse garantka SP potvrdila nižší zájem studentů o zahraniční 
mobility. Diskutovalo se také o původu středoškolského vzdělání studentů tohoto mezioborového SP 
a dopadu náročnosti výuky chemie na zájem o SP a úspěšnost dostudování. Prof. Molková požádala 
přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2c: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu 
bakalářského akademicky zaměřeného studijního programu Ekonomika a management podniků 
chemického průmyslu Fakulty chemicko-technologické, č. FChT/2018/19/1. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

d) doktorský studijní program Konzervační vědy v péči o hmotné kulturní dědictví  
Prof. Molková přivítala na jednání RVH děkana Fakulty restaurování, Mgr. Slovika, který na začátku omluvil 
nepřítomnost garanta studijního programu, doc. Ďoubala, který se nemohl na jednání dostavit 
ze zdravotních důvodů. Mgr. Slovik představil přítomným členům RVH vznik a následný vývoj doktorského 
SP, na kterém participují s Vysokou školou chemicko-technologickou v Praze.  
Doc. Grygar, předseda humanitní odborné komise, představil stanovisko komise. Mezi silné stránky byla 
zařazena jedinečnost, interdisciplinaritu SP, mezi slabší stránky malý kvalifikační růst některých 
akademických pracovníků, který studijní program zajištují a v žádosti o udělení akreditace v roce 2021 
tento růst v rámci sebehodnotící zprávy přislíbili.   
V rámci tohoto bodu proběhla diskuse, do které se zapojili prof. Molková, doc. Panoch, prof. Lenderová, 
doc. Grygar, prof. Fusek a Mgr. Slovik. Diskuse se týkala významného posunu Fakulty restaurování 
od jejího vzniku, dosaženého vzdělání akademických pracovníků zajišťující doktorský studijní program, 
strategie při tvorbě žádosti o prodloužení akreditace SP, která by měla být podána v příštím akademickém 
roce. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 2c: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje hodnotící zprávu 
doktorského studijního programu Konzervační vědy v péči o hmotné kulturní dědictví Fakulty 
restaurování, č. FR/2021/142/1 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
3. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 
Prof. Molková přestavila žádost o změnu garanta bakalářského akademicky zaměřeného studijního 
programu Historicko-literární studia Fakulty filozofické. Doc. Grygar informoval o důvodu této změny. 
Veškeré materiály včetně životopisu nové garantky měli členové RVH k dispozici na sdíleném uložišti. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení.  
Návrh usnesení k bodu 3: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost 
Fakulty filozofické o změnu garanta akademicky zaměřeného bakalářského studijního programu 
Historicko-literární studia (FF/2018/30/1) a postoupí informaci Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 



4. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty filozofické. 
Prof. Molková seznámila přítomné se změnami méně závažného charakteru v navazujícím akademicky 
zaměřeném studijním programu Filosofie Fakulty filozofické. Veškeré materiály měli členové RVH 
k dispozici na sdíleném uložišti. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 4: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijního programu Fakulty filozofické. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
5. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Prof. Molková představila změny méně závažného charakteru týkající se studijních programů Fakulty 
ekonomicko-správní a požádala doc. Kotkovou Stříteskou o doplnění jejího vyjádření. Doc. Kotková 
Stříteská uvedla, že se jedná o změny související s ukončením pracovního poměru akademického 
pracovníka participujícího na výuce v několika studijních programech. Materiály k tomuto bodu měli 
členové RVH k dispozici na sdíleném uložišti. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 5: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

 
6. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty elektrotechniky a 

informatiky. 
Prof. Molková seznámila přítomné se změnami méně závažného charakteru v uskutečňování 
studijních programů Fakulty elektrotechniky a informatiky. Doc. Dušek doplnil, že se jedná 
o změny v personálním zajištění předmětů profilujícího základu a tyto změny se propisují do více 
studijních programů. Veškeré materiály měli členové RVH k dispozici na sdíleném uložišti. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 6: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty ekonomicko-správní. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 
7. Oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-

technologické 
K bodu jednání proběhla diskuse, zda uvedené změny, které se týkají studijních předmětů profilujícího 
základu (PZ) nemají vliv na profil absolventa. Jednáni tohoto bodu bylo přerušeno. Fakulta bude požádána 
o doplnění předložených materiálů. 
 
8. Doplnění oznámení méně závažných změn v uskutečňování studijních programů Fakulty 

restaurování. 
Prof. Molková připomněla přítomným změny méně závažného charakteru v uskutečňování 
studijních programů Fakulty restaurování, jejichž projednávání bylo na listopadovém jednání RVH 
přerušeno z důvodu nedostatečného odůvodnění změn týkající se zvýšení kreditové zátěže 
předmětů. Fakulta doplnila žádost o odůvodnění této změny, personální formuláře nových 



garantů předmětů a karty předmětu. Doplněné materiály měli členové RVH k dispozici na sdíleném 
uložišti. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 8: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování studijních programů Fakulty chemicko-technologické. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
 

K jednání se připojil prof. Čapek 
 

9. Oznámení závažné změny v uskutečňování studijního programu Dopravní fakulty Jana Pernera. 
Prof. Molková připomněla přítomným změny uskutečněné v rámci bakalářského profesně zaměřeného 
studijního programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy, které byly projednávány na říjnovém 
jednání RVH.  Následně přivítala děkana Dopravní fakulty Jana Pernera, doc. Švadlenku. 
Doc. Švadlenka zrekapituloval vývoj na Katedře letecké dopravy, který se dotknul zmiňovaného studijního 
programu. Následně sdělil, že od letního semestru budou dohody o provedení práce některých 
akademických pracovníků, kteří nově zajišťovali studijní program, nahrazeny pracovními smlouvami. 
Doc. Švadlenka také okomentoval žádost o změnu garanta SP. Je podávána z důvodu rozhodnutí 
současného garanta, prof. Souška, rezignovat na tuto funkci. K bodu proběhla diskuse, do které se zapojili 
prof. Čapek, prof. Fusek, dr. Bělina, prof. Molková a doc. Švadlenka. Diskuse byla zaměřena na výši 
pracovních úvazků nových akademických pracovníků zajišťujících SP. Dále byla řešena, z pohledu 
standardů NAÚ, nedostatečná publikační činnost řady pracovníků uvedených v předložené žádosti 
o změnu.  Doc. Švadlenka rovněž informoval, že v souladu s dříve avizovanými informacemi je aktuálním 
záměrem pouze dostudování stávajících studentů a přijímací řízení do studia pro akademický rok 2025/26 
nebude otevřeno. 
K předloženému materiálu se rovněž vyjádřil prof. Soušek, stávající garant SP, který informoval 
o problémech v realizaci SP a o důvodech své rezignace. 
 
Člen RVH prof. Soušek dle Opatření rektora č. 7/2017 Zamezení střetu zájmů při působení akademických 
pracovníků v orgánech UPCE neúčastnil uzavřené diskuse a hlasování o změnách ve studijním programu, 
který v tuto chvíli garantuje. 
K bodu jednání proběhla uzavřená diskuse. 

prof. Soušek opustil jednání 
 

Do uzavřené diskuse se zapojili prof. Molková, prof. Šulcová, prof. Čapek, Ing. Fišera, dr. Bělina, doc. 
Kotková Střítecká a prof. Fusek. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu usnesení. 
Návrh usnesení k bodu 9a: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje předloženou žádost 
Dopravní fakulty Jana Pernera o změnu garanta profesně zaměřeného bakalářského studijního 
programu Technika, technologie a řízení letecké dopravy (DFJP/2019/121/1) a postoupí informaci 
Národnímu akreditačnímu úřadu. 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 
Prof. Molková požádala přítomné o hlasování k návrhu druhého usnesení k tomuto bodu. 
 
 
 



Návrh usnesení k bodu 9b: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a bere na vědomí předložené změny 
v uskutečňování profesně zaměřeného studijního programu Technika, technologie a řízení letecké 
dopravy (DFJP/2019/121/1). 
Hlasování: 11 pro, 0 proti, 0 zdržel se. Návrh usnesení byl přijat. 

k jednání se připojil prof. Soušek 
 
10.  Hodnocení kvality studijních programů. 
Prof. Molková přestavila přítomným členům změny v hodnocení studijních programů, které by měly 
nastat od roku 2025. Veškeré materiály měli členové RVH k dispozici na sdíleném uložišti, kde je popsán 
upravený proces hodnocení a taky upravená podoba formulářů. Prof. Molková dále připomněla, 
že odborná komise RVH by se měla ve svém stanovisku vyjadřovat zejména k ke kvalitě zajišťování 
realizace SP a také předkládat možná doporučení na další rozvoj SP. Změny v procesu hodnocení kladně 
ohodnotil dr. Bělina a vyjádřil náměty k úpravám některých otázek ve formulářích.  
Na toto téma proběhla diskuse, do které se dále zapojili doc. Grygar, prof. Molková, prof. Čapek, prof. 
Lenderová, doc. Kotková Stříteská. Byla diskutována role interního hodnotitele, nový způsob hodnocení, 
v souvislosti s novou verzí ISAK přechod z excelových formulářů na webové.  

 
11.  Návrh na členství v odborné technické komisi RVH UPCE. 
Prof. Molková představila návrh na doplnění člena odborné technické komise. Členové RVH měli 
k dispozici odborný životopis nově navrženého hodnotitele, doc. Pidaniče, na sharepoint uložišti RVH. 
Prof. Molková požádala přítomné o tajné hlasování k navrženému členovi technické odborné komise. 
 

Navrhovaný člen – Technická odborná komise Hlasování 
doc. Ing. Pidanič Jan, Ph.D. 12 pro, 0 proti, 0 zdržel se 

 
Návrh usnesení k bodu 11: 
Rada pro vnitřní hodnocení Univerzity Pardubice projednala a schvaluje doc. Ing. Jana Pidaniče, 
Ph.D. členem technické odborné komise Rady pro vnitřní hodnocení. Členství je s účinností 
od 1. ledna 2025 do 31. prosince 2031. 
 

prof. Čapek popřál přítomným klidný závěr roku a opustil jednání 
 

12. Příprava Dodatku ke Zprávě o vnitřním hodnocení kvality vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících 
činností UPCE za rok 2024. 

Prof. Molková připomněla, že za rok 2023 byla zpracována souhrnná Zpráva o vnitřním hodnocení kvality 
na UPCE. Za rok 2024 bude zpracován dodatek k této zprávě, který bude reflektovat změny sledovaných 
procesů v tomto období. Dodatek bude připraven v součinnosti s jednotlivými rektorátními útvary tak, 
aby byl členům RVH dán k připomínkám během měsíce března.  

 
13.  Různé. 
Na základě diskuse ke změnám, ke kterým dochází v průběhu uskutečňovaní SP, vzešlo doporučení 
připravit metodický materiál, který specifikuje, co a v jaké formě je potřeba k jednotlivým změnám 
předložit a dodat.  
 
 
 



14.  Závěr. 
Prof. Molková poděkovala přítomným za účast a spolupráci v uplynulém roce, popřála všem přítomným 
hezké vánoční svátky a ukončila zasedání. 
 

Pardubice dne 9. prosince 2024 

 

 

 

 

 

 
prof. Ing. Libor Čapek, Ph.D. v.r. 

předseda Rady pro vnitřní hodnocení  
 Univerzity Pardubice 

 
 
Zapsala: Bc. Jana Horáková 

 
 
 

 
 


